



WESTMOUNT

LIST OF BUILDING PERMIT APPLICATIONS REVIEWED UNDER BY-LAW 1305 ON SITE PLANNING AND ARCHITECTURAL INTEGRATION PROGRAMMES

DMS présenté au conseil le 19 mars 2018 avec recommandation favorable
DMS presented at Council March 19th, 2018 with favourable recommendation

19/03/2018

Numéro de	No civique de	Designatio	Voie publique de	Note
2017-00489	450 AVE		KENSINGTON	<p>Category I</p> <p>Description of Project Afin de construire une structure de jeu en avant l'alignement de construction de 10 pieds sur la rue Sherbrooke dans la cour d'école.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation À sa réunion du 30 janvier 2018, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la révision à la demande.</p>
2017-01508	417		MOUNT-STEPHEN	<p>Category: II-E</p> <p>Description of Project: Afin de remplacer le garde-coprs à l'avant et d'élargir l'allée piétonne.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 13 mars 2018, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2017-01852	319 AVENUE		GROSVENOR	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: To replace a rear windows into a door and to build a staircase.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 13th, 2018, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2017-02058	4460		SHERBROOKE OUEST	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: Afin de transformer un bâtiment commercial en résidentiel, incluant le remplacement de portes et fenêtres, des modifications à la facade arrière et la construction d'une nouvelle terrasse.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 13 mars 2018, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande à la condition que la porte-patio soit réduite en largeur et que des meneaux verticaux soient intégrés dans la fenêtre horizontale du mur latéral.</p>

Numéro de	No civique de	Designatio	Voie publique de	Note
2018-00067	617	AVENUE	CLARKE	<p>Category: I</p> <p>Description of Project: Afin de remplacer des portes et fenêtres.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 13 mars 2018, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande à la condition de recevoir et que soit approuvé un échantillon du thermo proposé, ou que le thermo soit remplacé par un thermo dont le verre extérieur est traité de part et d'autre avec du ruban de plomb (faces #1 et #2).</p>
2018-00085	367	AVE	METCALFE	<p>Category: II-E</p> <p>Description of Project: Afin de modifier la terrasse à l'arrière et d'inclure un nouveau garde-corps.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 13 mars 2018, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2018-00093	4872		STE-CATHERINE OUEST	<p>Category: I-E</p> <p>Description of Project: Afin de solidifier et de modifier un solarium existant à l'arrière.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 13 mars 2018, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2018-00103	51	AVENUE	SUNNYSIDE	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: To build an extension for an elevator and to add new windows.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 13th, 2018, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2018-00140	4972		SHERBROOKE OUEST	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: To install signs for "L'occitane en provence"</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 13th, 2018, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application provided that like the existing smaller sign; the proposed reversible signage is reduced in size and is installed in a manner to preserve a view of the leaded glass transom behind.</p>

Numéro de	No civique de	Designatio	Voie publique de	Note
2018-00165	4712	BOUL	MAISONNEUVE OUEST	<p>Category: II-E</p> <p>Description of Project: To replace doors and windows at the basement.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 13th, 2018, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2018-00169	517	AVE	CLARKE	<p>Category: II-E</p> <p>Description of Project: To replace 2 windows.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 13th, 2018, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2018-00181	489	AVE	GROSVENOR	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: Afin de remplacer une porte d'entrée.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 13 mars 2018, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande à la condition que l'imposte au-dessus de la porte soit conservé.</p>
2018-00185	72		SUMMIT CIRCLE	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: To do landscaping work on the entire property and install a swimming pool in the rear yard.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 13th, 2018, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2018-00190	44	CHEM	ANWOTH	<p>Category: II-E</p> <p>Description of Project: Afin de remplacer une porte à l'arrière.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: À sa réunion du 13 mars 2018, le Comité consultatif d'urbanisme a recommandé favorablement au Conseil d'approuver la demande.</p>
2018-00191	753	AVE	UPPER LANSDOWNE	<p>Category: II-E</p> <p>Description of Project: To replace a basement door.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 13th, 2018, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>

Numéro de	No civique de	Designatio	Voie publique de	Note
2018-00192	634	AVE	SYDENHAM	<p>Category: II</p> <p>Description of Project: To modify the rear balcony.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 13th, 2018, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>
2018-00193	475	AVE	STRATHCONA	<p>Category: II-E</p> <p>Description of Project: To modify a rear deck and to do landscaping.</p> <p>Planning Advisory Committee Recommendation: At its meeting of March 13th, 2018, the Planning Advisory Committee favourably recommended to Council to approve the application.</p>

Nb élem. : 17